
ŠVENČ

Posėdis įvyko 2025
Posėdžio pradžia –
Posėdžio pirmininkas 
Posėdžio sekretorė
Į rajono savivaldybė

(sąrašas pridedamas). 
Posėdyje nedalyvauja: Danguol
Posėdyje dalyvauja: rajono savivaldyb
 
Rimantas Klipčius. Si
BALSAVO: UŽ 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlien
Jolanta Razmienė, Asta Rokickien
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevi
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO 

 NUSPRĘSTA. Pradė
 
Posėdžio darbotvark

Informacinius klausimus siū
Taip pat yra gautas tarybos nari

„Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldyb
rinkiniui“. Šį klausimą siūloma svarstyti darbotvark

 
DARBOTVARKĖ
1. Informacija. Dėl
2. Informacija. Dėl UAB „Šven

pranešimo. 
3. Informacija. Dė

2024 metų veiklos ataskaitos
4. Dėl Viešosios į

rinkinio ir veiklos 2025 metais.
5. Dėl Viešosios įstaigos 

2025 metais. 
6. Dėl Švenčionių

patvirtinimo. 
7. Dėl Švenčionių rajono savivaldyb

T-87 „Dėl Nalšios muziejaus teikiam

 
 

ČIONI Ų RAJONO SAVIVALDYB ĖS TARYBA
 
 

TARYBOS POSĖDŽIO  
PROTOKOLAS 

 
2025 m. gegužės 2 d. Nr. T1-3 

Švenčionys 
 
 

įvyko 2025 m. balandžio 24 d.  
– 10.00 val. 

džio pirmininkas – Rimantas Klipčius, savivaldybės meras.
džio sekretorė – Martyna Mosevičiūtė, savivaldybės tarybos pos

 rajono savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai, posėdyje dalyvauja 

dyje nedalyvauja: Danguolė Grincevičienė, Viktoras Meškauskas, Dovil
dyje dalyvauja: rajono savivaldybės administracijos skyrių ved

čius. Siūlo pradėti rajono savivaldybės tarybos posė
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuv
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovien

ė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevi
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), 

ra, NEBALSAVO – nėra. 
ĘSTA. Pradėti posėdį.  

džio darbotvarkė buvo sudaryta iš 31 klausimo ir 3 informacini
Informacinius klausimus siūloma išklausyti posėdžio pradžioje. 

Taip pat yra gautas tarybos narių siūlymas į darbotvarkę įtraukti 1 papildom
čionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2024 met
ą ūloma svarstyti darbotvarkės 9 numeriu. 

Ė:  
ėl UAB „Gren Švenčionys“ vadovo 2024 metų
ėl UAB „Švenčionių komunalinis centras“ vadovo 2024 met

Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendruomen
os. 

l Viešosios įstaigos „Švenčionių saugaus eismo mokykla
ir veiklos 2025 metais. 

l Viešosios įstaigos „Pabradės orkestras“ 2024 metų ataskait

čionių rajono socialinių paslaugų centro 2024 met

čionių rajono savivaldybės tarybos 2016 m. balandžio 29 d. 
l Nalšios muziejaus teikiamų atlygintinų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo.
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2 
 

8. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2024–2027 metų narkomanijos prevencijos 
programos 2025 metų priemonių plano patvirtinimo. 

9. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito tarnybos 2024 metų 
ataskaitų rinkiniui. 

10. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 2024 metų 
ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 

11. Dėl Viešosios įstaigos „Švenčionių rajono sveikatos centras“ 2024 metų ataskaitų 
rinkinio ir veiklos 2025 metais. 

12. Dėl Viešosios įstaigos „Švenčionių rajono sveikatos centras“ 2025 metų išlaidų, 
skirtų darbo užmokesčiui ir medikamentams, normatyvų nustatymo. 

13. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. 
T-116 „Dėl viešosios įstaigos „Švenčionių rajono sveikatos centras“ teikiamų atlygintinų 
paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo. 

14. Dėl rajono savivaldybės tarybos komitetų veiklos nuostatų patvirtinimo. 
15. Dėl pritarimo projektui „Švenčionių kraštas. Gatviniai kaimai ir sutartinės“. 
16. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2024 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. 

T-302 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo tvarkos aprašo 
patvirtinimo“ pakeitimo.  

17. Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo. 
18. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 15 procentų privalomųjų atskaitymų nuo 

pajamų už parduotą žaliavinę medieną ir nenukirstą mišką lėšų paskirstymo vietinės reikšmės 
viešųjų kelių priežiūrai ir taisymui (remontui) 2025 metams objektų sąrašo patvirtinimo. 

19. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros programos ir jos 
administravimo lėšų panaudojimo 2024 m. ataskaitos patvirtinimo. 

20. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 29 d. sprendimo Nr. 
T-234 „Dėl infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos darbo reglamento ir komisijos 
sudėties patvirtinimo“ pakeitimo. 

21. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 27 d. sprendimo Nr. T-
10 „Dėl 2025–2027 m. Švenčionių rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų 
prioritetinės eilės patvirtinimo“ pakeitimo. 

22. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 27 d. sprendimo Nr. T-
11 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kelių priežiūros ir plėtros programos lėšų naudojimo 
vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 
eismo sąlygoms užtikrinti 2025 metais objektų sąrašo“ pakeitimo. 

23. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 25 d. sprendimo Nr. 
T-113 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–
2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

24. Dėl sutikimo reorganizuoti Švenčionių lopšelį-darželį „Gandriukas“ ir Švenčionių 
Zigmo Žemaičio gimnaziją. 

25. Dėl sutikimo reorganizuoti Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelį-darželį „Vyturėlis“ ir 
Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnaziją. 

26. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T-58 
„Dėl trumpalaikio materialaus turto perėmimo Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn ir jo 
perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimo. 

27. Dėl sutikimo reorganizuoti Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklą, Švenčionių r. 
Pabradės meno mokyklą ir Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklą. 

28. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Bažnyčios g. 2, Švenčionėlių mieste, 
išnuomojimo be aukciono. 

29. Dėl kai kurių savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo netekusiais galios. 
30. Dėl patikėjimo teise valdomo pripažinto nereikalingu arba netinkamu (negalimu) 

naudoti valstybės turto nurašymo. 
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31. Dėl statinių Žeimenos g. 50, Švenčionėlių mieste, valstybinės žemės plote 
(nesuformuotu sklypu) perleidimo.  

32. Dėl parduodamų Švenčionių rajono savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties 
pastatų sąrašo pakeitimo. 

33. Dėl valstybės turto vandenviečių, vandentiekio inžinierinių tinklų, valymo įrenginių, 
nuotekų tinklų perėmimo Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn. 

34. Dėl savivaldybės socialinio būsto fondo plėtros. 
35. Dėl leidimo įsigyti transporto priemones. 
 
 
Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl posėdžio darbotvarkės su papildymais. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti posėdžio darbotvarkei su papildomu klausimu. 
 
Rimantas Klipčius. Paaiškina, kad pagal Švenčionių rajono savivaldybės tarybos veiklos 

reglamento reikalavimus reikia patvirtinti posėdžio darbo reglamentą.  
Pranešėjui pristatyti klausimą (sprendimo projektą) skirti 3 minutes, tarybos nariui 

paklausti (klausimui) skirti 2 minutes, pranešėjui atsakyti į klausimą skirti 3 minutes. 
Tarybos narys pasisakyti gali 3 minutes. 
Tarybos narių frakcijų ir tarybos narių grupės, mišrios grupės vardu pasisakymui skirti 3 

minutes, prieš pasisakymą informuojant, kad bus kalbama frakcijos ar grupės vardu. 
Tarybos narys gali paklausti, 1 kartą pasisakyti ir 1 kartą pareikšti repliką po balsavimo. 

Replikai gali būti suteikiama 1 minutė.  
Pertraukas siūlo skelbti kas 1,5 val. darbo. 
 
Rimantas Klipčius. Siūlo balsuoti dėl reglamento. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
  
Rimantas Klipčius pristato pirmąjį darbotvarkės klausimą.  
 
 
1. IŠKLAUSYTA. Dėl UAB „Švenčionių komunalinis centras“ vadovo 2024 metų 

metinio pranešimo. 
 
Metinį pranešimą pristatė Arnas Jacina, UAB „Švenčionių komunalinis centras“ 

direktorius. 
 
Pasisakė: Andrejus Junda, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, Edita Meškovienė, 

Bronislovas Vilimas, Rimantas Klipčius. 
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2. IŠKLAUSYTA. Švenčionių rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos 
2024 metų veiklos ataskaita. 

Veiklos ataskaitą pristatė Vytautas Vaitkevičius, Švenčionių rajono savivaldybės 
bendruomenės sveikatos tarybos pirmininkas. 

 
3. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos „Švenčionių saugaus eismo mokykla“ 2024 

metų ataskaitų rinkinio ir veiklos 2025 metais. 
 
Ataskaitą pristatė Vytautas Grybauskas, Švenčionių saugaus eismo mokyklos 

direktorius. 
 
Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Viešosios įstaigos „Švenčionių saugaus eismo 

mokykla“ (toliau – Įstaiga) 2024 metų veiklos ataskaitą ir 2024 metų finansinių ataskaitų rinkinį. 
Įstaigos 2024 metų veiklos rezultatas teigiamas – 9 889 Eur perviršis.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos „Pabradės orkestras“ 2024 metų ataskaitų 

rinkinio ir veiklos 2025 metais. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos narys Bronislovas Vilimas. 
 
Bronislovas Vilimas nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes jis yra orkestro 

vadovas. 
 
BALSAVO: UŽ – 15 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona 
Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta 
Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 4 (Arūnas Čenkus, Vladislav Jedinskij, 
Gintautas Steckis, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – 1 (Tomas Žigas), NEBALSAVO – 2 
(Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas).  

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Sprendimo projektą pristatė Marius Molochovičius, projektų vadovas, l. e. direktoriaus 

pareigas.  
 
2024 metais Pabradės orkestras dalyvavo 30 renginių. Patys svarbiausi – Dainų šventė, 

kurioje atstovavo Švenčionių rajonui, vyko tradicinis projekto orkestrų festivalis „Vasaros 
sidabriniai akordai“, šeši jaunučiai muzikantai dalyvavo jungtiniame Lietuvos orkestre ir 
dalyvavo Europos čempionate bei keturi vyresnieji dalyvavo Europos čempionate su Lietuvos 
teatro ir muzikos akademija ir laimėjo pirmą vietą.  

 
Pasisakė: Edita Meškovienė, Rimantas Klipčius. 
 



5 
 

Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 
(Edvard Voršinski), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Bronislovas Vilimas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
5. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono socialinių paslaugų centro 2024 metų 

ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos narė Janina Deveikienė. 
 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių 

rajono socialinių paslaugų centre specialiste. 
 
BALSAVO: UŽ – 13 (Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, 

Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 1 
(Gintautas Steckis), SUSILAIKĖ – 1 (Tomas Žigas), NEBALSAVO – 5 (Janina Deveikienė, 
Vida Rastenienė, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Valdemaras Kasperovič, Arūnas Čenkus). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Sprendimo projektą pristatė Miroslavas Lazdinis, Švenčionių rajono socialinių paslaugų 

centro direktorius. 
 
Švenčionių rajono socialinių paslaugų centras – įstaiga, teikianti socialines paslaugas, 

tuo pačiu įgyvendinanti Valstybės socialinę politiką savivaldybėje. Centro struktūrą sudaro 11 
padalinių. Įstaiga 2024 metais vykdė tris projektus: „Paslaugų, skatinančių ir efektyviai 
palaikančių globą šeimos aplinkoje, vystymas“, „Pabėgėlių iš Ukrainos priėmimas ir ankstyva 
integracija“, „Kompleksinės paslaugos (KOPA)“. Centrui trejiems metams yra suteikta teisė 
teikti akredituotas paslaugas, administracijos direktoriaus įsakymu visos paslaugos buvo 
akredituotos. Socialinių paslaugų centras turi visas reikiamas licencijas ir visus reikalingus 
leidimus. 2024 metais vidutinis darbuotojų skaičius įstaigoje buvo 165 darbuotojai.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, 

Andrejus Junda, Antonij Jundo, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), 
PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Jolanta Jurkuvėnienė), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 3 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Valdemaras Kasperovič). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
6. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2016 m. balandžio 29 

d. sprendimo Nr. T-87 „Dėl Nalšios muziejaus teikiamų atlygintinų paslaugų kainų nustatymo“ 
pakeitimo. 
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Sprendimo projektą pristatė Milda Petkevičienė-Dečkuvienė, Nalšios muziejaus 
direktorė. 

 
Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Nalšios muziejaus teikiamų atlygintinų paslaugų 

kainas. Siūloma atlikti paslaugų sąrašo tikslinimą, edukacinių užsiėmimų įkainių suvienodinimą, 
atlikti paslaugų kainų atnaujinimą – atsižvelgiant į infliaciją ir rinkos sąlygas, atsižvelgti į 
vartotojų poreikius ir įvesti naujų paslaugų įkainius, atsisakyti mažai paklausių paslaugų. 
Atsiakyti kainų lengvatų taikymo siekiant aiškesnės kainodaros, nebetaikyti minimalios 
maksimalios kainos diferenciacijos.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 5 
(Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Edvard Voršinski), 
NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Valdemaras Kasperovič). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
7. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 2024–2027 metų narkomanijos 

prevencijos programos 2025 metų priemonių plano patvirtinimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Jolanta Jurkuvėnienė, Švenčionių rajono savivaldybės 

Narkotikų kontrolės komisijos pirmininkė. 
 
Sprendimo projekto tikslas – užtikrinti Švenčionių rajono savivaldybės 2024–2027 metų 

narkomanijos prevencijos programos priemonių įgyvendinimą. 
Sprendimo projekto uždaviniai – patvirtinti Švenčionių rajono savivaldybės 2024–2027 

metų narkomanijos prevencijos programos 2025 metų priemonių planą. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta 
Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Valdemaras Kasperovič). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
8. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Švenčionių rajono savivaldybės kontrolės ir audito 

tarnybos 2024 metų ataskaitų rinkiniui. 
 
Sprendimo projektą pristatė Milda Vainickienė, Švenčionių rajono savivaldybės 

kontrolierė. 
 
Sprendimo projektu siūloma pritarti Tarnybos 2024 metų ataskaitų rinkiniui, kurį sudaro 

Tarnybos veiklos ataskaita, biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinys, finansinių ataskaitų rinkinys. 
Veiklos ataskaitoje pristatoma Tarnybos veikla ir pasiekti rezultatai 2024 metais. 

Biudžeto vykdymo ataskaitų rinkinys parodo, kad 2024 m. Tarnybos veiklai panaudota 134,7 
tūkst. Eur asignavimų. Finansinių ataskaitų rinkinys parengtas vadovaujantis viešojo sektoriaus 
apskaitos ir finansinės atskaitomybės standartais ir parodo Tarnybos finansinę būklę, veiklos 
rezultatus, grynojo turto pokyčius ir pinigų srautus. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, 
Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Bronislovas Vilimas, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – 6 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Asta Rokickienė, Edita 
Meškovienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Valdemaras Kasperovič, Vytautas Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
9. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro 

2024 metų ataskaitų rinkinio patvirtinimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Edita Urbanienė, Švenčionių rajono savivaldybės 

visuomenės sveikatos biuro l.e.p. direktorė. 
 
Pagrindinis Biuro veiklos tikslas – rūpintis Švenčionių rajono savivaldybės 

bendruomenės sveikata, mokyti ją sveikos gyvensenos.  
Pagrindinės Biuro veiklos – visuomenės sveikatos stiprinimas savivaldybės 

bendruomenėje, visuomenės sveikatos stebėsena (monitoringas), vaikų ir jaunimo sveikatos 
stiprinimas.  

Biuras yra nedidelė įstaiga, joje dirba 10 specialistų, patvirtinta 10 etatų. Ataskaitiniais 
metai buvo užimti 8,75 etato. 2024 m. asignavimai siekia 213 000 Eur ir panaudota 100 proc., 
darbo užmokesčiui buvo panaudota 144 152,86 Eur, kiti buvo veiklų vykdymui.  

Pats didžiausias iššūkis, kuris laukia – pagal naują Lietuvos Respublikos sveikatos 
apsaugos ministro įsakymą nuo 2025 m. rugsėjo 1 dienos visi visuomenės sveikatos specialistai, 
dirbantys ugdymo įstaigose, privalo turėti aukštojo mokslo kvalifikaciją, įgytą baigus 
universitetines Visuomenės sveikatos studijų krypties studijas. Kadangi visos Biuro visuomenės 
sveikatos specialistės, vykdančios sveikatos priežiūrą mokyklose, neatitinka naujų kvalifikacinių 
reikalavimų, jos nebegalės vykdyti savo funkcijų. Visuomenės sveikatos biuro asociacija 
kreipėsi į Vyriausybę su pakeitimu, kad tie, kurie dirba daugiau nei 10 metų, galėtų toliau dirbti. 

Kiekvienais metais su ugdymo įstaigomis, vadovais, yra sudaromi veiklos planai, pagal 
Ministerijos prioritetus, pagal pagrindinius uždavinius.  

Per ataskaitinius metus Biuras organizavo 967 renginius, dalyvavo 8645 asmenys. 
Pirmoji pagalba suteikta 1542 mokiniams ir kitiems ugdymo įstaigos bendruomenės nariams. 

Buvo pravesti 1136 sveikatos ugdymo ir mokymo renginiai: paskaitos, pamokos, 
pokalbiai, diskusijos praktiniai užsiėmimai, akcijos sveikatos stiprinimo, sveikos mitybos ir 
prevencijos, psichikos sveikatos stiprinimo, psichoaktyvių medžiagų vartojimo prevencijos, 
užkrečiamųjų ligų ir burnos higienos, lytiškumo ugdymo, traumų profilaktikos ir kitomis 
sveikatos ugdymo ir mokymo temomis. Šiuose renginiuose dalyvavo 1592 ikimokyklinio 
amžiaus vaikai, 4622 mokiniai, 458 pedagogai, 22 socialiniai darbuotojai ir 7 kiti ugdymo įstaigų 
darbuotojai, vaikų tėveliai.  

Mitybos specialistas elektroninės programos „Dietinis maitinimas“ pagalba rengia 
patiekalų kalkuliacines, technologines, kaloringumo korteles, perspektyvinius, dienos 
valgiaraščius, esant poreikiui rengia valgiaraščius su pritaikytu maitinimu. 2024 m. buvo 
sudaryti 1094 perspektyviniai (15 d.) ir 3 valgiaraščiai su pritaikytu maitinimu. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta 
Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas 
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Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Valdemaras Kasperovič,Vytautas Vaitkevičius).  

NUSPRĘSTA. Pritarti 
 
10. SVARSTYTA. Dėl Viešosios įstaigos „Švenčionių rajono sveikatos centras“ 2024 

metų ataskaitų rinkinio ir veiklos 2025 metais. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos nariai Edvard Jedinskij ir Pavel Trusov. 
 
Pavel Trusov nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes jo žmona dirba 

Švenčionių rajono sveikatos centre slaugytoja. 
 
BALSAVO: UŽ – 17 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, 
Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Pavel 
Trusov, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Tomas Žigas), PRIEŠ – 3 (Arūnas Čenkus, 
Gintautas Steckis, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Valdemaras Kasperovič, Vytautas Vaitkevičius). 

 NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Edvard Jedinskij nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes dirba Švenčionių 

rajono sveikatos centre.  
 
BALSAVO: UŽ – 12 (Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, Vladislav Jedinskij, 

Jolanta Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, 
Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Bronislovas Vilimas, Tomas Žigas), PRIEŠ – 4 (Janina 
Deveikienė, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – 2 (Edita 
Meškovienė, Edvard Voršinski), NEBALSAVO – 1 (Edvard Jedinskij), BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 3 (Valdemaras Kasperovič, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Sprendimo projektą pristatė Edita Urbanienė, Švenčionių rajono sveikatos centro 

direktorė. 
 
Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti VšĮ „Švenčionių rajono sveikatos centras“ 2024 

metų veiklos ataskaitą, 2024 m. finansinių ataskaitų rinkinį ir 2025 metų veiklos planą. 
VšĮ „Švenčionių rajono sveikatos centras“ 2024 metų veiklos rezultatas teigiamas – 

270 518 Eur perviršis. 
 
Pasisakė: Andrejus Junda, Antonij Jundo, Vida Rastenienė, Asta Rokickienė. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 11 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Vladislav Jedinskij, Jolanta 

Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas 
Steckis, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius), PRIEŠ – 5 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, 
Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 
(Renata Grigianecienė, Tomas Žigas), BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Edvard Jedinskij, 
Valdemaras Kasperovič, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius).  

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
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11. SVARSTYTA. NUSPRĘSTA. Dėl Viešosios įstaigos „Švenčionių rajono sveikatos 
centras“ 2025 metų išlaidų, skirtų darbo užmokesčiui ir medikamentams, normatyvų nustatymo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Edita Urbanienė, Švenčionių rajono sveikatos centro 

direktorė. 
 
Sprendimo projekto tikslas – nustatyti VšĮ „Švenčionių rajono sveikatos centras“ 2025 

metų išlaidų normatyvus darbo užmokesčiui su valstybinio socialinio draudimo įmokomis iki 83 
% ir medikamentams (medicinos reikmenims ir medicinos paslaugoms) iki 8 % nuo pagrindinės 
veiklos sąnaudų. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 11 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Vladislav Jedinskij, Jolanta 

Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas 
Steckis, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 5 (Andrejus 
Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Edvard Voršinski), NEBALSAVO – 
2 (Renata Grigianecienė, Tomas Žigas), BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 (Edvard Jedinskij, 
Valdemaras Kasperovič, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius).  

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
12. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 25 d. 

sprendimo Nr. T-116 „Dėl viešosios įstaigos Švenčionių rajono sveikatos centras teikiamų 
atlygintinų paslaugų kainų nustatymo“ pakeitimo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Edita Urbanienė, Švenčionių rajono sveikatos centro 

direktorė. 
 
Sprendimo projekto tikslas – nustatyti Viešosios įstaigos „Švenčionių rajono sveikatos 

centras“ slaugos ir palaikomojo gydymo paslaugų, kai gydymo trukmė viršija 120 dienų, kainą – 
60,03 Eur / 1 lovadienį.  

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 10 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Vladislav Jedinskij, Jolanta 

Jurkuvėnienė, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, 
Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 5 (Andrejus Junda, 
Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Edvard Voršinski), NEBALSAVO – 2 
(Renata Grigianecienė, Tomas Žigas), BALSAVIME NEDALYVAVO – 5 (Edvard Jedinskij, 
Valdemaras Kasperovič, Jolanta Razmienė, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
13. IŠKLAUSYTA. Dėl UAB „Gren Švenčionys“ vadovo 2024 metų metinio 

pranešimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Gintautas Kujalis, UAB „Gren Švenčionys“ generalinis 

direktorius. 
 
2024 metais įmonė eksploatavo 6 katilines. Valdoma 15 km šilumos tinklų. Šiluma ir 

karštas vanduo buvo tiekiamas 75 juridiniams asmenims, 133 gyvenamiesiems namams, 
kuriuose paslauga pasinaudojo 2 729 butų gyventojai. 98 proc. šilumos tinklų yra renovuoti arba 
nauji.  

 
Pasisakė: Rimantas Klipčius. 
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14. SVARSTYTA. Dėl rajono savivaldybės tarybos komitetų veiklos nuostatų 

patvirtinimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Vygandas Kastanauskas, savivaldybės Teisės ir civilinės 

metrikacijos skyriaus vedėjas. 
Sprendimo projekto tikslas – patvirtinti naujus Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 

komitetų veiklos nuostatus. 
Švenčionių rajono savivaldybės tarybos komitetų veiklos nuostatai parengti ir suderinti 

pagal galiojančius Vietos savivaldos įstatymo pakeitimus. 
 
BALSAVO: UŽ – 21 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Vytautas Vaitkevičius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
15. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projektui „Švenčionių kraštas. Gatviniai kaimai ir 

sutartinės“. 
 
Sprendimo projektą pristatė Milda Petkevičienė-Dečkuvienė, Nalšios muziejaus 

direktorė. 
 
Projekto „Švenčionių kraštas. Gatviniai kaimai ir sutartinės“ tikslas – išsaugoti ir 

populiarinti Švenčionių krašto etnografinį paveldą, etnografinių ir gatvinių kaimų istoriją, 
tradicijas, amatus, skatinti kultūrinį turizmą ir vietos bendruomenių įsitraukimą.  

Projekto įgyvendinimo metu planuojama sukurti tris turistinius maršrutus, apimančius 
Švenčionių rajono gatvinius kaimus, gamtos ir kultūros paveldo objektus, išleisti leidinį 
„Švenčionių kraštas. Trijų istorijų takais“, suorganizuoti šešias ekskursijas, suorganizuoti šventę 
„Sutarjėla“, suorganizuoti penkis edukacinius užsiėmimus apie sutartines ir jų apeigines 
tradicijas, įtraukiant profesionalius edukatorius ir vietines bendruomenes ir kt. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
16. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2024 m. gruodžio 30 d. 

sprendimo Nr. T-302 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo 
tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

 
Sprendimo projektą pristatė Jolanta Suboč, savivaldybės administracijos Finansų 

skyriaus vedėja. 
 
Tvarkos aprašas keičiamas atsižvelgiant į Lietuvos Respublikos Seimo 2024 m. 

gruodžio 5 d. įstatymą. Atsižvelgiant į naują Įstatymo 4 straipsnio 3 dalyje pateiktą formuluotę – 
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asignavimų valdytojų vadovai ar savivaldybių administracijose jų įgalioti asmenys (prieš tai 
buvo – savivaldybės biudžeto asignavimų valdytojų vadovai) keičiami Švenčionių rajono 
savivaldybės biudžeto sudarymo ir vykdymo tvarkos aprašo punktai, kuriuose minima ši 
formuluotė. 

Patikslintas Aprašas atitiks nuo 2025 m. sausio 1 d. įsigaliojusias Lietuvos Respublikos 
biudžeto sandaros įstatymo nuostatas. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Bronislovas Vilimas, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 2 (Arūnas Čenkus, Vytautas Vaitkevičius).  

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
17. SVARSTYTA. Dėl pavadinimų gatvėms suteikimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Laimutė Kuksienė, savivaldybės administracijos Teritorijų 

planavimo ir architektūros skyriaus vedėja. 
 
Suteikti gatvėms pavadinimus Laukių k., Sarių sen., Švenčionių r. sav. Priėmus 

sprendimą, bus suteikiami, keičiami adresai. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
18. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės 15 procentų privalomųjų 

atskaitymų nuo pajamų už parduotą žaliavinę medieną ir nenukirstą mišką lėšų paskirstymo 
vietinės reikšmės viešųjų kelių priežiūrai ir taisymui (remontui) 2025 metams objektų sąrašo 
patvirtinimo. 

 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos narės Janina Deveikienė ir Simona Kazlienė. 
 
Simona Kazlienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes sąraše, kuris bus 

svarstomas, yra gatvė, kurioje ji gyvena. 
 
BALSAVO: UŽ – 15 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Bronislovas 
Vilimas, Edvard Voršinski, Tomas Žigas), PRIEŠ – 5 (Arūnas Čenkus, Gintautas Steckis, Pavel 
Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 
nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Simona Kazlienė, Asta Rokickienė). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
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Dėl Simonos Kazlienės nusišalinimo buvo balsuojama du kartus, nes pirmas balsavimas 
dėl techninių priežasčių nepavyko.  

 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes sąraše yra gatvė, 

kurioje ji gyvena. 
 
BALSAVO: UŽ – 13 (Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, 

Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, 
Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski), 
PRIEŠ – 4 (Arūnas Čenkus, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Zenonas Zenkevičius), 
SUSILAIKĖ – 2 ( Edita Meškovienė, Tomas Žigas), NEBALSAVO – 1 (Janina Deveikienė), 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Simona Kazlienė, Asta Rokickienė). 

NUSPRĘSTA. Pritarti.  
 
Sprendimo projektą pristatė Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio 

ūkio skyriaus projektų koordinatorius. 
 
Vadovaujantis Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 6 straipsnio 32 punktu, 

15 straipsnio 2 dalies 19 punktu, Lietuvos Respublikos aplinkos ministro 2024 m. lapkričio 13 d. 
įsakymu Nr. D1-387 „Dėl 15 procentų privalomųjų atskaitymų nuo pajamų už parduotą žaliavinę 
medieną ir nenukirstą mišką paskirstymo 2025 biudžetiniams metams į savivaldybių, kurių 
teritorijos miškingumas yra didesnis kaip 50 procentų, biudžetus vietinės reikšmės viešųjų kelių 
priežiūrai ir taisymui (remontui) patvirtinimo ir Lietuvos Respublikos aplinkos ministro 2024 m. 
birželio 18 d. įsakymo Nr. D1-204 „Dėl 15 procentų privalomųjų atskaitymų nuo pajamų už 
parduotą žaliavinę medieną ir nenukirstą mišką paskirstymo į savivaldybių, kurių teritorijos 
miškingumas yra didesnis kaip 50 procentų, biudžetus vietinės reikšmės viešųjų kelių priežiūrai 
ir taisymui (remontui) patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“ bei įgyvendinant Švenčionių 
rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 22 d. sprendimą Nr. T- 10 „Dėl 2025–2027 m. 
Švenčionių rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų prioritetinės eilės patvirtinimo“, 
Švenčionių rajono savivaldybės tarybai teikiamas tvirtinti sprendimo projektas „Dėl Švenčionių 
rajono savivaldybės 15 procentų privalomųjų atskaitymų nuo pajamų už parduotą žaliavinę 
medieną ir nenukirstą mišką lėšų paskirstymo vietinės reikšmės viešųjų kelių priežiūrai ir 
taisymui (remontui) 2025 metams objektų sąrašo patvirtinimo“. 

 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius paprašė savivaldybės administracijos direktorę 

Jovitą Rudėnienę informuoti apie diskusiją dėl šių lėšų, vykstančią LR Seime. 
 
Jovita Rudėnienė. Šiuo metu yra pateiktas Seimo nario Bronislovo Ropės siūlymas 

pakeisti šių lėšų paskirstymą išbraukiant dėl 15 procentų privalomųjų atsiskaitymų nuo pajamų 
atsiskaitymo už parduotą medieną, savivaldybėms, kurių miškingumas viršija 50 procentų. Tų 
savivaldybių, kuriose miškų yra daugiausiai kertama, labai natūralu, kad tos lėšos ir yra 
paskirstomos toms savivaldybėms, o būtent tas 6 savivaldybes, kurios ir gauna tas lėšas, nori 
perskirstyti visas tas lėšas visoms savivaldybėms imtinai. Siūlymas yra pateiktas, yra 
nagrinėjamas, savivaldybės teikia siūlymus, pastabas, žiūrėsime, ką Seimas priims.  

Rimantas Klipčius. Išgirdus informaciją, kuri mūsų savivaldybei yra labai aktuali, tikrai 
esame viena iš tų 6 miškingiausių savivaldybių, kurios gauna šias lėšas. Matome kertamus 
miškus savo savivaldybėje ypatingai. Turime virš 60 procentų miškingumą rajone, manau, kad 
tikrai nebūtų protinga iniciatyva bausti tokias savivaldybes, kaip mūsų, ir vėliau tas lėšas 
perskirstyti tas lėšas visiems kitiems. Dėl to kreipčiausi šiandieną į tarybos narius, manau, kad 
mes galėtume pritarti protokoliniam nutarimui, kreiptis tiek į Seimo narį Bronislovą Ropę, kuris 
inicijuoja šiuos pakeitimus, tiek ir į kitas savivaldybes, kurios gauna šiuos finansus ministro 
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įsakymu, kad toks sprendimas Seime nebūtų patvirtintas, ir turėtumėme diskutuoti, kad šis 
sprendimas būtų paliktas. Daugelį metų matome situaciją su keliais, puikiai suprantame, kad 
miškai, kurie yra kertami, jie nuolat yra nudėvimi – įvairios teritorijos. Turime karinį poligoną, 
kurio keliais taip pat naudojasi karinė technika. Žinome, kaip yra sudėtinga gauti papildomų 
lėšų, yra vykdoma Kelių priežiūros plėtros programa, tos lėšos nėra didelės, todėl atsiradusi 
papildoma galimybė, kuri gali būti skiriama kelių tvarkymui, manau, mūsų savivaldybė tikrai to 
nusipelno, kaip ir kitos miškingos savivaldybės. Dėl to tokie pasiūlymai man atrodo nepriimtini, 
o Seimas, manau, kad tikrai galėtų ieškoti ir kitų sprendimų, kaip didinti kelių priežiūros 
programą didinant finansavimą keliams, manau, kad tai yra prioritetas. Šiuo atveju norėčiau 
kreiptis į tarybos narius, kad mes sutartume bendrą protokolinį pritarimą kreiptis tiek į Seimo 
narį, tiek į LR Seimą, kad sprendimas būtų nepakeistas, jis liktų galioti toks, koks yra.  

Tarybos nariai pritarė savivaldybės mero Rimanto Klipčiaus siūlymui.  
 
Pasisakė: Rimantas Klipčius, Pavel Trusov, Asta Rokickienė,  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14 (Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, Vida 
Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 5 (Andrejus Junda, Antonij 
Jundo, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov), BALSAVIME NEDALYVAVO – 3 
(Simona Kazlienė, Janina Deveikienė, Edvard Voršinski). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
19. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros 

programos ir jos administravimo lėšų panaudojimo 2024 m. ataskaitos patvirtinimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio 

ūkio skyriaus projektų koordinatorius. 
 
Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas – patvirtinti Švenčionių rajono 

savivaldybės 2024 metų infrastruktūros plėtros programos ir jos administravimo lėšų 
panaudojimo ataskaitą. 

 
Pasisakė: Simona Kazlienė, Asta Rokickienė, Rimantas Klipčius. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 16 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona 
Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – 6 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Pavel 
Trusov, Edvard Voršinski), NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
20. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2020 m. gruodžio 29 d. 

sprendimo Nr. T-234 „Dėl infrastruktūros plėtros rėmimo programos komisijos darbo 
reglamento ir komisijos sudėties patvirtinimo“ pakeitimo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio 

ūkio skyriaus projektų koordinatorius. 
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Savivaldybės tarybos sprendimo projekto tikslas – vadovaujantis Lietuvos Respublikos 
savivaldybės infrastruktūros plėtros įstatymo nuostatomis pakeisti infrastruktūros plėtros rėmimo 
programos Komisijos darbo reglamentą ir papildyti Komisijos sudėtį. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
21. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025m. vasario 27 d. 

sprendimo Nr. T-10 „Dėl 2025–2027 m. Švenčionių rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių 
objektų prioritetinės eilės patvirtinimo“ pakeitimo. 

 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos narės Janina Deveikienė ir Simona Kazlienė. 
 
Simona Kazlienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes sąraše, kuris bus 

svarstomas, yra gatvė, kurioje ji gyvena. 
 
BALSAVO: UŽ – 16 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Gintautas 
Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski,), PRIEŠ – 3 (Arūnas 
Čenkus, Pavel Trusov, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Simona 
Kazlienė, Asta Rokickienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Tomas Žigas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Janina Deveikienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes sąraše yra gatvė, 

kurioje ji gyvena. 
 
BALSAVO: UŽ – 13 (Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, 

Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Rimas Klipčius, Edita 
Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski), PRIEŠ – 4 (Arūnas Čenkus, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Zenonas 
Zenkevičius), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 3 (Janina Deveikienė, Andrejus Junda, Asta 
Rokickienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Simona Kazlienė, Tomas Žigas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti.  
 
Sprendimo projektą pristatė Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio 

ūkio skyriaus projektų koordinatorius. 
 
Pakeisti 2025–2027 m. Švenčionių rajono savivaldybės vietinės reikšmės kelių objektų 

prioritetinę eilę, finansuojamą kelių priežiūros ir plėtros programos lėšomis. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 18 (Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
KasperovičRimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta 



15 
 
Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius,), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 4 Janina Deveikienė, Simona Kazlienė, Edvard Voršinski, 
Tomas Žigas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
22. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025 m. vasario 27 d. 

sprendimo Nr. T-11 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės kelių priežiūros ir plėtros programos 
lėšų naudojimo vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), 
prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti 2025 metais objektų sąrašo“ pakeitimo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Juozas Urbanavičius, savivaldybės administracijos Vietinio 

ūkio skyriaus projektų koordinatorius. 
 
Sprendimo projekto tikslas – pakeisti Švenčionių rajono savivaldybės kelių priežiūros ir 

plėtros programos lėšų naudojimo vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, rekonstruoti, 
taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti 2025 metais objektų sąrašą.  

 
Pasisakė: Antonij Jundo, Asta Rokickienė, Andrejus Junda. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 
nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Edvard Voršinski, Tomas Žigas). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
23. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2022 m. gegužės 25 d. 

sprendimo Nr. T-113 „Dėl Švenčionių rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo 
pertvarkos 2022–2026 metų bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos narys Pavel Trusov. 
 
Pavel Trusov nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes jo mama dirba 

Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje. 
 
BALSAVO: UŽ – 9 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, 
Tomas Žigas), PRIEŠ – 11 (Arūnas Čenkus, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 1 (Vida Rastenienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius, praneša, kad jo mama dirba vienoje iš 

gimnazijų, ir norėdamas išvengti viešų privačių interesų konflikto nori nusišalinti nuo šio 
klausimo svarstymo.  

 
Pasėdžiui pirmininkauja Simona Kazlienė.  
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Sprendimo projektą pristatė Petras Slabada, savivaldybės administracijos Švietimo, 

kultūros ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas, laikinai vykdantis skyriaus vedėjo funkcijas. 
 
Savivaldybės mero 2025 m. vasario 20 d. potvarkiu Nr. V1-85 sudaryta darbo grupė 

Švenčionių rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų tinklo pertvarkos 2022–2026 metų 
bendrojo plano pakeitimo projektui parengti. 2025 m. vasario 26 d. darbo grupės posėdyje buvo 
apsvarstytas bendrojo plano pakeitimo projektas. 

Švenčionių rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklų steigimo, reorganizavimo, 
likvidavimo, pertvarkymo ir struktūrinių pertvarkymų 2022–2026 metų priemonių plane siūloma 
Švenčionių lopšelį-darželį „Gandriukas“ reorganizuoti prijungimo būdu prie Švenčionių Zigmo 
Žemaičio gimnazijos, o Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelį-darželį „Vyturėlis“ reorganizuoti 
prijungimo būdu prie Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijos. 

Pagrindinis numatomų plano sprendinių pakeitimų tikslas – optimizuoti ikimokyklinio 
ugdymo įstaigų valdymą, sudarant vadybines prielaidas reorganizuojamų įstaigų veiklą 
organizuoti taip, kad optimaliausiais žmogiškais, finansiniais bei materialiniais ištekliais būtų 
užtikrintas įstaigai priskirtų funkcijų ir uždavinių įgyvendinimas, siekiant užtikrinti geresnį 
specialiosios pedagoginės ir psichologinės pagalbos mokiniui teikimą bei efektyvesnį mokymo 
lėšų ir savivaldybės biudžeto lėšų panaudojimą. 

 
Pasisakė: Edita Meškovienė.  
 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Vladislav 

Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – 5 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta 
Rokickienė, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 3 (Renata Grigianecienė, Rimas Klipčius, Pavel Trusov). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Toliau posėdžiui pirmininkauja savivaldybės meras Rimantas Klipčius. 
 
24. SVARSTYTA. Dėl sutikimo reorganizuoti Švenčionių lopšelį-darželį 

„Gandriukas“ ir Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnaziją. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos narys Pavel Trusov. 
 
Pavel Trusov nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes jo mama dirba 

Švenčionių Zigmo Žemaičio gimnazijoje. 
 
BALSAVO: UŽ – 9 (Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski, 
Tomas Žigas), PRIEŠ – 11 (Arūnas Čenkus, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, 
Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius), SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 1 (Vida Rastenienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti. 
 
Sprendimo projektą pristatė Petras Slabada, savivaldybės administracijos Švietimo, 

kultūros ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas, laikinai vykdantis skyriaus vedėjo funkcijas. 



17 
 

 
Sprendimo projekto tikslas – optimizuoti ikimokyklinio ugdymo įstaigos valdymą, 

sudarant vadybines prielaidas reorganizuojamos įstaigos veiklą organizuoti taip, kad 
optimaliausiais žmogiškais, finansiniais bei materialiniais ištekliais būtų užtikrintas įstaigai 
priskirtų funkcijų ir uždavinių įgyvendinimas, užtikrinti geresnį specialiosios pedagoginės ir 
psichologinės pagalbos mokiniui teikimą bei efektyvesnį mokymo lėšų ir savivaldybės biudžeto 
lėšų panaudojimą. 

 
Pasisakė: Edita Meškovienė. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Vladislav 

Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – 5 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta 
Rokickienė, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME 
NEDALYVAVO – 3 (Renata Grigianecienė, Rimas Klipčius, Pavel Trusov). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius, praneša, kad jo mama dirba Švenčionių r. 

Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijoje, ir norėdamas išvengti viešų privačių interesų 
konflikto nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo.  

 
Pasėdžiui pirmininkauja Simona Kazlienė.  
 
25. SVARSTYTA. Dėl sutikimo reorganizuoti Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelį-

darželį „Vyturėlis“ ir Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnaziją. 
 
Sprendimo projektą pristatė Petras Slabada, savivaldybės administracijos Švietimo, 

kultūros ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas, laikinai vykdantis skyriaus vedėjo funkcijas. 
 
Reorganizavus prijungimo būdu Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelį-darželį „Vyturėlis“ 

prie Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazijos nuo 2025 m. rugsėjo 1 d. liktų 
vienas juridinis asmuo – Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus Mindaugo gimnazija, kurioje būtų 
vykdomos ikimokyklinio, priešmokyklinio, pagrindinio ir vidurinio ugdymo programos. 
Pasibaigiančios biudžetinės įstaigos Švenčionių r. Švenčionėlių lopšelio-darželio „Vyturėlis“ 
teisės ir pareigos pereitų po reorganizavimo veiksiančiai Švenčionių r. Švenčionėlių Karaliaus 
Mindaugo gimnazijai. 

 
Simona Kazlienė siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Vladislav 

Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas 
Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – 6 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta 
Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, 
BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Renata Grigianecienė, Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
Toliau posėdžiui pirmininkauja savivaldybės meras Rimantas Klipčius. 
 
26. SVARSTYTA. Dėl Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025 m. kovo 27 d. 

sprendimo Nr. T-58 „Dėl trumpalaikio materialaus turto perėmimo Švenčionių rajono 
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savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ 
pakeitimo. 

 
Sprendimo projektą pristatė Petras Slabada, savivaldybės administracijos Švietimo, 

kultūros ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas, laikinai vykdantis skyriaus vedėjo funkcijas. 
 
Sprendimo projekto tikslas – patikslinti Švenčionių rajono savivaldybės tarybos 2025 

m. kovo 27 d. sprendimą Nr. T-58 „Dėl trumpalaikio materialaus turto perėmimo Švenčionių 
rajono savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 
teise“. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 22 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, 
Jolanta Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra. 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
27. SVARSTYTA. Dėl sutikimo reorganizuoti Švenčionių Juliaus Siniaus meno 

mokyklą, Švenčionių r. Pabradės meno mokyklą ir Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklą. 
 
Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius praneša, kad nuo šio klausimo svarstymo nori 

nusišalinti tarybos nariai Bronislovas Vilimas, Renata Grigianecienė, Jolanta Razmienė. 
 
Bronislovas Vilimas nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes jis dirba 

Švenčionių r. Pabradės meno mokykloje. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 7 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Vida 

Rastenienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 14 (Arūnas Čenkus, 
Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta 
Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Jolanta Razmienė, 
Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), SUSILAIKĖ – 
nėra, NEBALSAVO – 1 (Bronislovas Vilimas).  

NUSPRĘSTA. Nepritarti. 
 
Jolanta Razmienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes ji dirba Švenčionių 

Juliaus Siniaus meno mokykloje. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 6 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Asta 

Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 15 Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, 
Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 1 (Jolanta Razmienė). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti. 
 
Renata Grigianecienė nori nusišalinti nuo šio klausimo svarstymo, nes ji dirba 

Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokykloje. 
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Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 7 (Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Jolanta 

Razmienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), PRIEŠ – 14 (Arūnas Čenkus, 
Janina Deveikienė, Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Simona Kazlienė, Rimas Klipčius, Vida Rastenienė, Gintautas Steckis, Vytautas 
Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 1 (Renata Grigianecienė). 

NUSPRĘSTA. Nepritarti. 
 
Sprendimo projektą pristatė Petras Slabada, savivaldybės administracijos Švietimo, 

kultūros ir sporto skyriaus vyriausiasis specialistas, laikinai vykdantis skyriaus vedėjo funkcijas. 
 
Sprendimo projekto tikslas – optimizuoti neformaliojo švietimo mokyklų valdymą, 

sudarant vadybines prielaidas reorganizuojamų mokyklų veiklą organizuoti taip, kad 
optimaliausiais žmogiškais, finansiniais bei materialiniais ištekliais būtų užtikrintas mokyklai 
priskirtų funkcijų ir uždavinių įgyvendinimas, siekiant užtikrinti efektyvesnį savivaldybės 
biudžeto lėšų panaudojimą. 

Įvertinus visų meno mokyklų veiklos pobūdį, administracinę struktūrą, pareigybių 
skaičių, siūloma reorganizuoti Švenčionių Juliaus Siniaus meno mokyklą, Švenčionių r. Pabradės 
meno mokyklą, Švenčionių r. Švenčionėlių meno mokyklą sujungimo būdu į vieną juridinį 
asmenį. Reorganizavimo tikslas – optimizuoti neformaliojo švietimo mokyklų valdymą, sudarant 
vadybines prielaidas reorganizuojamų mokyklų veiklą organizuoti taip, kad optimaliausiais 
žmogiškais, finansiniais bei materialiniais ištekliais būtų užtikrintas mokyklai priskirtų funkcijų 
ir uždavinių įgyvendinimas, siekiant užtikrinti efektyvesnį savivaldybės biudžeto lėšų 
panaudojimą. Sujungus meno mokyklas ugdymas būtų sutelktas esamose iki reorganizacijos 
švietimo įstaigose, mažėtų valdymo išlaidos, efektyviau būtų paskirstomos ir naudojamos 
savivaldybės biudžeto lėšos. Sutaupytos lėšos būtų skiriamos ugdymo priemonių ir edukacinių 
erdvių atnaujinimui, ugdymo kokybės gerinimui, paslaugų prieinamumo didinimui.  

Atkreiptinas dėmesys, kad sujungus tris mokyklas, mažėtų administracinio ir 
aptarnaujančio personalo, tačiau būtų išlaikomas ugdymo programų skaičius ir įvairovė, mokinių 
ir mokytojų skaičius, išliktų tos pačios patalpos ir kitos ugdymo sąlygos, t. y. mokiniai, kaip ir 
iki šiol, pagal grupinį ar individualų tvarkaraštį ateitų į užsiėmimus į tas pačias klases, pas tuos 
pačius mokytojus. 

 
Pasisakė: Andrejus Junda, Antonij Jundo, Edita Meškovienė, Pavel Trusov, Bronislovas 

Vilimas, Edvard Voršinski, Simona Kazlienė, Vladislav Jedinskij, Janina Deveikienė, Zenonas 
Zenkevičius, Rimantas Klipčius.  

Taip pat pasisakė Pabradės meno mokyklos bendruomenės atstovė T. M. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 15 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona 
Kazlienė, Rimas Klipčius, Jolanta Razmienė, Gintautas Steckis, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – 5 (Andrejus Junda, Antonij 
Jundo, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), SUSILAIKĖ – 1 (Vida Rastenienė),  
NEBALSAVO – 1 (Edita Meškovienė).  

NUSPRĘSTA. Pritarti.  
 
28. SVARSTYTA. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo Bažnyčios g. 2, 

Švenčionėlių mieste, išnuomojimo be aukciono. 
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Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 
ir turto skyriaus vedėja. 

 
Sprendimo projektas rengiamas siekiant išnuomoti be aukciono 0,1880 ha kitos 

paskirties žemės sklypo, adresu: Bažnyčios 2, Švenčionėlių mieste, 0,0375 ha dalį trijų kambarių 
54,54 kv. m. butui eksploatuoti. 

Žemės nuomos terminas – 6 metai, nustatytas ne ilgesnis kaip 1/10 dalis statinio- 
gyvenamojo namo ekonomiškai pagrįstos naudojimo trukmės, kadangi statinio fizinio 
nusidėvėjimo procentas nėra nustatytas. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
29. SVARSTYTA. Dėl kai kurių savivaldybės tarybos sprendimų pripažinimo 

netekusiais galios. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
 Sprendimo projekto tikslas – pripažinti netekusiais galios Švenčionių rajono 

savivaldybės tarybos sprendimus, kuriais savivaldybės būstai buvo išnuomoti ne socialinio būsto 
nuomos sąlygomis nuomininkams, kurių Lietuvos Respublikos gyventojų turto deklaravimo 
įstatyme nustatyta tvarka už kalendorinius metus deklaruotas turtas (įskaitant gautas pajamas) 
viršijo Lietuvos Respublikos paramos būstui įsigyti ar išsinuomoti įstatymo nustatytus pajamų ir 
turto dydžius.  

 Nuomininkų gaunamoms pajamoms neviršijant Lietuvos Respublikos paramos būstui 
įsigyti ar išsinuomoti įstatymo nustatytų pajamų ir turto dydžių, savivaldybės būstai jiems bus 
išnuomoti socialinio būsto nuomos sąlygomis. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Arūnas Čenkus, Renata Grigianecienė, Edvard Jedinskij, 

Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras 
Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Asta 
Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Edvard Voršinski, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 2 (Janina 
Deveikienė, Zenonas Zenkevičius), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
30. SVARSTYTA. Dėl patikėjimo teise valdomo pripažinto nereikalingu arba 

netinkamu (negalimu) naudoti valstybės turto nurašymo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Šiuo sprendimo projektu siūloma įpareigoti Aukciono komisiją vykdyti šio sprendimo 

priede nurodyto automobilio viešąjį prekių aukcioną. Nurašyti ir likviduoti teisės aktų nustatyta 
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tvarka pripažintą nereikalingu arba netinkamu (negalimu) naudoti, viešajame prekių aukcione 
neparduotą valstybei nuosavybės teise priklausantį Švenčionių rajono savivaldybės 
administracijos patikėjimo teise valdomą ir nenaudojamą ilgalaikį turtą. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – 1 Asta (Rokickienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
31. SVARSTYTA. Dėl statinių Žeimenos g. 50, Švenčionėlių mieste, valstybinės 

žemės plote (nesuformuotu sklypu) perleidimo.  
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Sprendimo projektas rengiamas leisti savininkui parduoti nuosavybės teise valdomą 

nekilnojamąjį turtą: 109,77 kv. m ir 22,89 kv. m gyvenamuosius namus su ūkiniais pastatais, 
adresu: Žeimenos g. 50, Švenčionėlių mieste, valstybinės žemės plote (nesuformuotu sklypu), su 
prievole savininkui suformuoti ir įregistruoti žemės sklypą po minėtais statiniais. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 21 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Asta Rokickienė, Gintautas Steckis, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, 
Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, 
SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 1 (Rimas 
Klipčius). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
32. SVARSTYTA. Dėl parduodamų Švenčionių rajono savivaldybės būstų ir 

pagalbinio ūkio paskirties pastatų sąrašo pakeitimo. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Siūloma išbraukti iš šio sąrašo 5 parduotus savivaldybės butus Švenčionių ir 

Švenčionėlių miestuose.  
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 19 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard Voršinski, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, NEBALSAVO – 1 
(Asta Rokickienė), BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, Gintautas Steckis). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
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33. SVARSTYTA. Dėl valstybės turto vandenviečių, vandentiekio inžinierinių tinklų, 
valymo įrenginių, nuotekų tinklų perėmimo Švenčionių rajono savivaldybės nuosavybėn. 

 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Vadovaujantis Įstatymo 3 straipsnio 1 dalies 4 ir 5 papunkčiais savivaldybės 

nuosavybėn perimamas savivaldybės apskaitoje registruotas ir jos valdomas arba savivaldybės 
faktiškai valdomas valstybės turtas: vandenvietės, vandentiekio lauko inžinieriniai tinklai, 
valymo įrenginiai, nuotekų tinklai Švenčionių r. sav. kaimų teritorijose. 

Pagal šį įstatymą savivaldybių nuosavybėn perimamą turtą savivaldybės perima 
savivaldybės tarybos sprendimu. 

Šio įstatymo pagrindu priimtas savivaldybės tarybos sprendimas perimti savivaldybės 
nuosavybėn turtą yra teisinis pagrindas teisės aktų nustatyta tvarka Nekilnojamojo turto registre 
registruoti savivaldybės nuosavybės teises į pagal šį įstatymą jų nuosavybėn priskirtą valstybės 
nekilnojamąjį turtą. 

Vadovaujantis Įstatymo 4 straipsnio 4 dalimi, savivaldybių administracijų direktoriai 
arba jų įgalioti asmenys Nekilnojamojo turto registre turi įregistruoti daiktines teises į 
savivaldybių nuosavybėn perimtus nekilnojamuosius daiktus. Sprendimo priede nurodytam turtui 
yra atlikti kadastriniai matavimai. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, Gintautas Steckis). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
34. SVARSTYTA. Dėl savivaldybės socialinio būsto fondo plėtros. 
 
Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Sprendimo projekto tikslas – padidinti savivaldybės socialinio būsto fondą, siekiant kuo 

efektyviau aprūpinti socialiniu būstu 2–3 asmenų šeimas, įrašytas į Asmenų ir šeimų, turinčių 
teisę į socialinio būsto nuomą, sąrašą, ir sudaryti jiems tinkamas gyventi sąlygas.  

Socialinio būsto fondo plėtrą galima būtų vykdyti būstą perkant, statant gyvenamuosius 
namus arba rekonstruojant savivaldybei nuosavybės teise priklausančius nenaudojamus pastatus, 
pritaikant juos socialiniam būstui. 

 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 20 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Andrejus Junda, Antonij Jundo, Jolanta Jurkuvėnienė, 
Valdemaras Kasperovič, Simona Kazlienė, Edita Meškovienė, Vida Rastenienė, Jolanta 
Razmienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, Edvard 
Voršinski, Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – nėra, 
NEBALSAVO – nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, Gintautas Steckis). 

NUSPRĘSTA. Pritarti. 
 
35. SVARSTYTA. Dėl leidimo įsigyti transporto priemones. 
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Sprendimo projektą pristatė Rasa Bliūdžiuvienė, savivaldybės administracijos Mokesčių 

ir turto skyriaus vedėja. 
 
Sprendimo projekto tikslas – leisti Švenčionių rajono savivaldybės administracijai 

įsigyti šias naujas transporto priemones:  
3 (tris) platforminius sunkvežimius, ne brangesnius kaip 150,0 tūkst. Eur; 
5 (penkis) ratinius traktorius su reikiama įranga, ne brangesnius kaip 600,0 tūkst. Eur 

lizingo būdu. 
Rajono savivaldybės administracijai pavedama organizuoti ir atlikti nurodytų transporto 

priemonių pirkimą Lietuvos Respublikos viešųjų pirkimų įstatymo nustatyta tvarka. 
Transporto priemonės būtų naudojamos seniūnijose būtiniems aplinkos tvarkymo 

darbams atlikti įvairiais metų laikais – sniego valymui, žvyro dangos kelių greideriavimui, žolės 
šienavimui, žalios masės, medžio šakų pakrovimui ir išvežimui bei kitiems seniūnijų poreikiams 
tenkinti. 

 
Pasisakė: Andrejus Junda, Rimantas Klipčius. 
 
Rimantas Klipčius siūlo balsuoti dėl sprendimo projekto. 
BALSAVO: UŽ – 14 (Arūnas Čenkus, Janina Deveikienė, Renata Grigianecienė, 

Edvard Jedinskij, Vladislav Jedinskij, Jolanta Jurkuvėnienė, Valdemaras Kasperovič, Simona 
Kazlienė, Vida Rastenienė, Jolanta Razmienė, Vytautas Vaitkevičius, Bronislovas Vilimas, 
Zenonas Zenkevičius, Tomas Žigas), PRIEŠ – nėra, SUSILAIKĖ – 6 (Andrejus Junda, Antonij 
Jundo, Edita Meškovienė, Asta Rokickienė, Pavel Trusov, Edvard Voršinski), NEBALSAVO – 
nėra, BALSAVIME NEDALYVAVO – 2 (Rimas Klipčius, Gintautas Steckis).  

NUSPRĘSTA. Pritarta. 
 

 
Posėdis baigtas 14.21 val. 

 

 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Klipčius  

 

Posėdžio sekretorė  Martyna Mosevičiūtė 
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TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2025 M. BALANDŽIO 24 D. 
SAVIVALDYB ĖS TARYBOS POSĖDYJE 

 

1. Arūnas Čenkus 
2. Janina Deveikienė 
3. Renata Grigianecienė 
4. Edvard Jedinskij 
5. Vladislav Jedinskij 
6. Andrejus Junda 
7. Antonij Jundo 
8. Jolanta Jurkuvėnienė 
9. Valdemaras Kasperovič 
10. Simona Kazlienė 
11. Rimas Klipčius 
12. Edita Meškovienė 
13. Vida Rastenienė 
14. Jolanta Razmienė 
15. Asta Rokickienė 
16. Gintautas Steckis 
17. Pavel Trusov 
18. Vytautas Vaitkevičius 
19. Bronislovas Vilimas 
20. Edvard Voršinski 
21. Zenonas Zenkevičius 
22. Tomas Žigas 

 

________________ 


